
Fra:                                              Ole Bakkebø <olebakkebo@gmail.com>
Sendt:                                        mandag 24. juli 2023 10:46
Til:                                               Postmottak Alver
Kopi:                                           Are Frøysland Grande; Josep Gayrbekov
Emne:                                        Re: Sak 23/1730 gbnr 58/9
 
Alver kommune .
Viser til e-post og telefonsamtale.
Som kjent råda Alver kommune v/ Grande meg til å søke om dispensasjon for både  tiltaka  eg hadde 
søkt byggetillatelse til og  i tillegg ta med  andre planlagde tiltak. Det er grunnen for at disp.sakane 
inneheld 5 delelement,  som bemerka i telefonsamtale11.7.   Bakgrunnen var mellom anna 
kommuneplanen nok en gang var forsinka  i prosessen og det var klart at det ville ta lang  tid  før den ville 
bli vedtatt. 
Byggesøknad kunne takast  etter  at disprunden var ferdig.  Det var tilstrekkeleg at eg  skreiv om dei nye 
tiltakai dispensasjonssøknaden sidan  innsendt dokumentasjon for sjøbu, kajakkskur og svalgang var 
komplett ( med alle vedlegg inkl plantegning ) og tilstrekkeleg for å kunne behandle dsipensasjonsaka.   
Tegninger for påbygg til gjestehus og areal parkering ved sjøbu  vart dermed oversendt. De Innsendte 
materialet ble av Aase sagt vere komplett og saken  gikk dermed på høring 26/4 -2023. 
 
Eg vart difor dermed overraska  over tilsendte e-post og telefon over 2 måneder seinere  ( den 11.juli ) 
der lengde på kajakkskuret  ble etterlyst og forårsaka at saka var satt på vent : Alle opplysninger 
vedrørende situasjonskart som viser både sjøbua, svalgangen og kajakkskuret ligg vedlagt i saka. 
 
Eg sender kopi av denne eposten til Grande da han er også er kjent med saka.
Eg håper at dette blir rydda opp i og saka vert handsama. 
 
Alver kommune  vil seinere vil i eige brev få oversendt mine kommentarar tli statsforvaltaren sitt 
høyringsbrev.
Med helsing  Ole Bakkebø.
 
 
 
 


